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Uprzejmie informuję, że na XLIX sesji Rady Miejskiej 27 maja 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Mirosław 

Biedroń zgłosił następujące wnioski i zapytania:  

1) Poprosił o udzielenie szczegółowej informacji dotyczącej działań promocyjnych 

zachęcających uczniów spoza Miasta do skorzystania z oferty tarnowskich szkół. Dodał, 

że na stronie internetowej tarnow.pl nie pojawiły się informacje dotyczące naboru 

ani kampanie skierowane do uczniów mieszkających poza Tarnowem.  

I proszę nie tłumaczyć się, że to szkoły same zajmują się promowaniem, bo Wydział 
Edukacji, Urząd Miasta, Wydział Promocji jest właśnie od tego, żeby takimi rzeczami 
się zajmować. 

2) Zwrócił się z prośbą o pilną naprawę oświetlenia w Parku Piaskówka. 

3) Poprosił o informację dotyczącą „zamrożonych” środków finansowych przeznaczonych  

dla rad osiedli. Zapytał, czy działania podejmowane w tej sprawie zakończą się jedynie 

na częściowym uruchomieniu środków, czy też w późniejszym czasie pojawi 

się możliwość wydatkowania pozostałych pieniędzy.  
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